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INTERPELACJA 

w sprawie: poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na ul. Leszczyńskiej. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Mieszkańcy ulicy Leszczyńskiej zwrócili się do mnie z prośbą o interwencję w sprawie częstego 

przekraczania prędkości przez pojazdy poruszające się ulicą Leszczyńską. Dotyczy to głównie odcinka od ulicy 

Koźmińskiej do ulicy Kocha/Krasickiego, który jest długim prostym odcinkiem, na którym często jest 

przekraczana dopuszczalna prędkość 50 km/h.  

Zwracam się z prośbą o podjęcie działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa ruchu, szczególnie 

w obrębie przystanków i przejść dla pieszych oraz do ograniczenia nadmiernego hałasu. Powyższe możnaby 

osiągnąć np. poprzez wykonanie progów zwalniających wyspowych. Proszę o analizę innych możliwych 

rozwiązań. 

 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


